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Protokoll kårstyrelsemöte 18 oktober 2022 

 

Närvarande ledamöter: Kim Lindskog, Signe Wernberg, Bengt-Erik Holmqvist, Pernilla 

Carlquist, Anders Hultman, Carina Norman, Anni Holmgren, Carl-Johan Mårtensson 

1. Mötets öppnande  

1.1.Val av ordförande 

Styrelsen utser Signe Wernberg till mötets ordförande. 
1.2.Val av sekreterare 

Styrelsen utser Pernilla Carlquist till mötets sekreterare. 

1.3.Val av justerare 

Styrelsen utser Kim Lindskog till mötets justerare. 

1.4.Godkännande av dagordning 

Styrelsen godkänner dagordningen utan några tillägg. 

 

2. Uppföljning från tidigare möten 

Signe ska återkoppla till de som berörs av besluten som togs på senaste styrelsemötet. 

 

3. Uppföljning av verksamheten 

3.1.Status ledare (och kö) 

God ledarstatus på alla avdelningar utom på Marklöparna. 

Kim ska mejla de som står i kön och fråga om de fortfarande vill stå kvar i 

kön.  

3.2.Säker och trygg verksamhet 

3.2.1. Antal ledare som har visat registerutdrag och gått Trygga 

möten 

Få registerutdrag saknas. 

3.2.2. Paus av ledare 

En ledare har pausats från ledarverksamheten i kåren, efter kontakt 

med Scouterna centralt. 

3.3.Kårens avdelningsverksamhet 

• Myrorna 

3 ledare och verksamheten fungerar bra.  

• Spårare 

Ca 10 ledare per avdelning. 
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• Upptäckare 

6–7 ledare per avdelning. Vissa avdelningar tycker att det räcker, andra att det är lite 

få. Behöver hjälp till lägret. 

• Äventyrare 

2–6 ledare per avdelning. Samarbetar mellan avdelningar för att få det att fungera.  

• Utmanare 

Förstaårarna är 27 och samkör med laget över som är ca 17 stycken.  

3.4.Kårgemensamma aktiviteter 

• Ledarmöte, torsdag 20 oktober 19.00-20.30 

• Jubileumsmiddag 2022, lördag 22 oktober 

Har inte fått pengarna från Shopify än, måste kollas upp snaras 

• Julmarknad, lördag 26 november 

Har numera dubbla grupperingar. En arbetsgrupp som planerar och två tillfällen då 

alla ansvariga ledare samlas.  

• Julavslutning, söndag 4 december 

Utomhus.  

Utmanarledarna är kontaktade om utmanarnas roll under avslutningen. 

Signe och Pernilla har huvudansvar.   

God jul-hälsning: be alla avdelningar skicka in bilder/video till ett klipp. 

• Kick-off för ledare efter jul, söndag 15 januari 2023 

Ännu inte planerad, men förmodligen på eftermiddagen. Med kombinerad 

grenplanering.  

 

4. Bygget och material 

4.1.Fasadrenovering och söka bidrag 

Fasadrenovering behandlades under kårstämman. Kåren har tagit emot två 

offerter. Det går att söka bidrag för det här hos bl.a. kommunen. Behöver tre 

likvärdiga offerter för att söka bidrag. Kan vara värt att även undersöka bidrag 

från stiftelser och liknande. Styrelsen har en styrgruppsfunktion (Calle och 

Carina) och Byggetgruppen bildar en arbetsgrupp. Signe pratar med Brune.  
4.2.Inköp av kompasser 

Önskemål om att gemensamt köpa in kompasser har kommit in.  

Styrelsen ska be Lägerförrådsgruppen att köpa 20 kompasser, som sedan ska 

förvaras i Lägerförrådet.  
4.3.Skåp i källaren 

Det kom in en motion till stämman om att bygga förråd för Lägerförrådet i 

källaren, som avslogs. Styrelsen ska be Lägerförrådsgruppen om en offert och 

ta beslut på ett senare styrelsemöte.  
4.4.Skåp i ledarrum och ombyggnation kansli 

Väntar på offert till att bygga om i gamla kansliet. Lägenheten ska bli kansli. 

Efter inkommen offert tar styrelsen ett beslut.  
4.5.Inköp av eldfat 

Styrelsen beslutar att köpa in fyra eldfat och uppdrar Lägerförrådsgruppen att 

köpa in detta. 
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5. Ekonomi 

5.1.Policy ekonomi och avgifter – Implementeringar av förändringar 

Styrelsen behöver boka in ett möte med alla kårens kassörer och ett med 

revisorerna för att gå igenom hur redovisningen ska gå till. Anders bokar ett 

möte med revisorerna. Styrelsen kommer att besluta om två mötestider för 

kassörerna. Detta kommer att tas upp på ledarmötet 20 oktober.  
5.2.Nya rutiner för utläggshantering? 

Utläggshanteringen behöver struktureras, med t.ex. ett formulär.  
5.3.Faktura Eldfåglarna/Snapphanarna 

Anders fixar detta. 
5.4.Uppföljning kårens ekonomi – 1 gång/kvartal 

Vi kommer att få uppföljning av ekonomin en gång per kvartal.  

 

6. Utbildning 

6.1.Genomförd NIS-kurs 

Genomfördes i helgen.  
6.2.Utbildning 

Det är svårt för styrelsen att hålla koll på vilka som går utbildningar som hålls 

utanför kårens regi. Det skulle behövas en rutin för att få reda på detta så att  

styrelsen vet det.  

 

7. Kommunikation och IT 

7.1.Aktuella mejllistor – hur, många utmanarledare får inte ledarmejlen 

Ska tas upp på ledarmötet och kontrolleras med Brune.  

 

8. Övriga frågor 

8.1.Kunskapsmål 

Kåren har ett dokument med kunskapsmål för varje gren.  

Det behövs förtydligas hur arbetet med dokumentet ska användas. Carina och 

Calle ska kolla på detta.  
8.2.Ny grupp i kåren – arrangemangsgrupp 

Det har kommit in ett förslag till styrelsen om att skapa en arrangemangsgrupp 

i kåren som kan samordna avslutningar, Scouternas dag och Scouternas natt 

m.m. Styrelsen är för detta. Detta kommer att tas upp på ledarmötet. 
8.3.Hjälpa till vid Handbolls-VM 2023 

Handbolls-VM 2023 hålls i Sverige och de har kontaktat oss och bett kåren att 

hjälpa till med transporter. Styrelsen tackar nej till detta då vi inte har 

resurserna och ersättningen är för liten.  
8.4.Roller i styrelsen 

Kommer att tas upp på nästa möte.  

 

9. Mötets avslutande 
9.1.Nästa möte 

Tisdagen 25 oktober kl. 19.00 i Bygget.  
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9.2. Mötet avslutas 

Signe Wernberg avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 

________________________________  ________________________________  
Signe Wernberg, ordförande    Kim Lindskog, justerare 

 

 

  

________________________________ 

Pernilla Carlquist, sekreterare 

 

 

 


